

Home of Felt.

BWF Tec GmbH & Co. KG – Offingen

Bahnhofstraße 20
89362 Offingen, Germany
T +49 8224 71-0

BWF Tec GmbH & Co. KG – Meerbusch

Insterburger Straße 18
40670 Meerbusch, Germany
T +49 2159 92848-00

BWF FACOL SRL – Caronno Pertusella

Vicolo Maria Bianchi snc
21042 Caronno Pertusella (VA), Italy
T +39 02 29514632

Vorwort. Foreword.

Liebe Kundinnen und Kunden,
geschätzte Partnerinnen und Partner,

Filz ist ein Material mit Geschichte – uralt und zugleich erstaunlich modern. Wir sind stolz darauf, dieses edle Material bis heute herzustellen und durch technologischen Fortschritt seine Zukunft aktiv mitzugestalten. Denn Filz hat viel zu bieten, damals wie heute.

Insbesondere Wollfilz verbindet auf einzigartige Weise Natur und Handwerk, Tradition und Innovation sowie Funktionalität und Ästhetik. HEY-SIGN by BWF Group steht dafür, dieses besondere Naturprodukt nicht nur in traditioneller Weise zu fertigen, sondern es auch kontinuierlich weiterzuentwickeln.

Lernen Sie auf den folgenden Seiten die vielen Facetten von HEY-SIGN by BWF Group kennen. Erfahren Sie, was uns antreibt, auszeichnet und inspiriert. Lassen Sie sich von unserer Leidenschaft für Filz begeistern! Und sollten noch Fragen offenbleiben, freuen wir uns auf Ihre Kontaktaufnahme.

Dear valued customers and partners,

Felt is a material with history – it is both ancient and astoundingly modern. We are proud to still be manufacturing this premium material today, and to be contributing to the advancements in technology that will actively shape its future. Because felt has a lot to offer: it always has and always will.

Wool felt, in particular, represents a unique combination of nature and craftsmanship, tradition and innovation, functionality and aesthetics. HEY-SIGN by BWF Group not only believes in using traditional methods to manufacture this special natural product; we are also committed to continuing to refine it – today, and in future.

On the pages that follow, you will have the opportunity to learn more about the many facets of HEY-SIGN by BWF Group. Discover what drives us, what sets us apart and what inspires us. We hope you will come to share our passion for felt! And if you have any questions, please don't hesitate to contact us.



Herzliche Grüße
Kind regards,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Max Offermann'.

Maximilian Offermann
Managing Partner – BWF Group, Germany

04

Die Zukunft des Filzes hat ein Zuhause.
The future of felt – at home with us.

06

Die gesamte Filzkompetenz unter
einem Dach.
Expertise in felt, consolidated under
one umbrella.

08

Unser Versprechen.
Our promise.

10

Eine Vision. Viele Stärken.
One vision. Many strengths.

12

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE
Von der Faser bis zur Perfektion.
From fibre to perfection.

16

HEY-SIGN LIVING
Zeitloses Design – in Wollfilz perfektioniert.
Timeless design, perfected in wool felt.

20

HEY-SIGN ACOUSTIC
Raumklang in seiner schönsten Form.
Ambient sound in its most beautiful form.

24

HEY-SIGN TEXTILCUT
Perfekte Schnitte. Maßgenaue
Formen. Textile Präzision.
Perfect cuts. Customised shapes.
Precision in textiles.

Die Zukunft des Filzes hat ein Zuhause.

The future of felt –
at home with us.

Filz hat einen Ursprung. Eine Quelle. Eine Heimat. Einen Ort, an dem Natur Gestalt annimmt und Wolle zu Filz wird. Wo aus Tradition Innovation entsteht. Hier beginnt alles – mit Handwerk, mit Wissen, mit Vision. Ob meterweise Rohmaterial oder einzigartige Designikonen: Filz ist mehr als ein Material – Filz ist unsere Leidenschaft. Mit der ersten Wollflocke, die aufgelöst wird. Mit jeder gekrempelten Faser, die eine neue Form erschafft. Mit den Händen, die aus dem Ursprünglichen das Außergewöhnliche machen. Wir denken Filz in jeder Dimension. In Form. In Funktion. Und in Qualität. Wir filzen Substanz in jede Faser – mit Präzision, mit Erfahrung, mit echter Hingabe. Doch Filz lebt nicht nur durch unser Handwerk, sondern auch durch die Menschen, die ihn nutzen.

HEY-SIGN by BWF Group ist mehr als ein Hersteller – wir sind Partner. Wir hören zu. Wir beraten. Wir realisieren. Von maßgeschneiderten Zuschnitten bis hin zu einzigartigen Designlösungen: Wir setzen individuelle Wünsche mit Kompetenz und Leidenschaft um. Filz ist mehr als ein Material für uns. Filz ist ein Statement. Ein Versprechen. Filz ist unsere DNA. Und sein Zuhause ist hier.

HEY-SIGN by BWF Group.
Home of Felt.

Felt has an origin. A source. A home. A place where nature takes shape and wool becomes felt. Where tradition gives rise to innovation. Everything begins here – with craftsmanship, with knowledge, with vision. Whether it comes as a raw material by the metre or in the form of unique design icons, felt is more than just a material – felt is our passion. From the first flocking we break apart to every individual carded fibre that forms a new shape. And the hands that turn this natural material into exceptional creations. We think about felt in all its dimensions – in form, function and quality. We imbue substance into every fibre of our felt – with precision, experience and true dedication. But our craftsmanship isn't the only thing that brings felt to life. Our felt is filled with vitality by the people who use it.

HEY-SIGN by BWF Group is more than just a manufacturer – we are a partner. We listen. We advise. We create. From custom cuts to unique designs, we draw on our expertise and passion to make customers' individual requests a reality. To us, felt is more than just a material. It's a statement. A promise. Felt is in our DNA. And its home is here.

HEY-SIGN by BWF Group.
Home of Felt.





HEY-SIGN

by **BWF** Group

Die gesamte Filzkompetenz
unter einem Dach.

Expertise in felt, consolidated
under one umbrella.

Mit HEY-SIGN by BWF Group haben wir eine Marke geschaffen, die das umfangreiche Know-how von HEY-SIGN und der BWF Group rund um Filz unter einem gemeinsamen Markendach vereint. Sie steht für höchste Qualität, technisches Fachwissen und gestalterische Exzellenz. Die BWF Group – führender Hersteller von Woll- und Nadelfilzen – bringt dabei ihre über 125-jährige Erfahrung ein und schreibt mit dieser strategischen Neuausrichtung die Erfolgsgeschichte konsequent fort.

Die BWF Group ist ein familiengeführtes Unternehmen in fünfter Generation, das Tradition und Moderne miteinander verbindet. Unsere Unternehmenskultur basiert auf Vertrauen, Verantwortung und gegenseitiger Unterstützung – Werte, die uns seit jeher prägen und die sich in jedem unserer Produkte widerspiegeln. International setzen wir Maßstäbe durch Innovation, Kompetenz und Engagement. Mit kurzen Entscheidungswegen, hoher Flexibilität und Nähe zum Markt bieten wir maßgeschneiderte Lösungen für unsere Kunden.

HEY-SIGN by BWF Group vereint technisches Know-how mit kreativem Design. Mit echter Handwerkskunst, Liebe zum Detail und einem ausgeprägten Sinn für Ästhetik fertigen wir Produkte aus Filz, die funktional überzeugen und zugleich ästhetisch begeistern. Hier wird aus Tradition Zukunft gemacht.

Willkommen im Home of Felt.

With HEY-SIGN by BWF Group, we have created a brand that consolidates the extensive felt expertise of HEY-SIGN and the BWF Group under the umbrella of a single brand. It represents the highest standards of quality, technical know-how and excellence in design. The BWF Group – a leading manufacturer of wool and needle felt – contributes more than 125 years of experience to this partnership; our new strategic direction is the next chapter in the company's long success story.

The BWF Group is a fifth-generation family-run company that unites tradition and modernity. Our company culture is based on trust, responsibility and mutual support – values that have always shaped us and that are reflected in every single one of our products. Globally, we are setting new standards in innovation, expertise and commitment. Our streamlined decision-making processes, high degree of flexibility and proximity to the market allow us to offer customised solutions for our customers.

HEY-SIGN by BWF Group combines technical know-how with creative design. With true craftsmanship, a passion for detail and a keen sense of aesthetics, we manufacture felt products that are both functional and beautiful. We build on tradition to create the future.

Welcome to the Home of Felt.



Unser Versprechen. Für Sie und die Umwelt. Our promise. To you and the environment.

HEY-SIGN by BWF Group vereint Innovation und Verantwortung in der Welt der Filzprodukte. Mit unserer langjährigen Erfahrung, umfassenden Expertise und einer klaren Vision schaffen wir richtungsweisende Lösungen – von Interior Design über Mode bis hin zu Industrieanwendungen.

In the world of felt products, HEY-SIGN by BWF Group represents a combination of innovation and responsibility. With our many years of experience, our extensive expertise and our clear vision, we develop groundbreaking solutions, ranging from interior design and fashion to industrial applications.

INNOVATION / INNOVATION

Was es noch nicht gibt, machen wir möglich. Als Hersteller mit ausgewiesener Materialkompetenz, kreativem Weitblick und einem tiefen Verständnis für Design und Technik begleiten wir Sie bei der Umsetzung Ihrer individuellen Projekte. Gemeinsam entwickeln wir passgenaue Konzepte, die perfekt auf Ihre Anforderungen abgestimmt sind. Dabei denken wir stets einen Schritt voraus, um neue Möglichkeiten zu erschließen – ohne unsere Verantwortung aus den Augen zu verlieren.

If something doesn't exist yet, we make it possible. As a manufacturer with proven competence in materials, a creative vision and a strong understanding of design and technology, we can guide you through the implementation of your own individual projects. We will work together to develop customised concepts that are perfectly tailored to your needs. We want to tap into new opportunities in this process, so we always think one step ahead – without losing sight of our responsibility.

VERANTWORTUNG / RESPONSIBILITY

Wir bieten eine vielfältige Auswahl an Filzqualitäten und legen dabei großen Wert auf Nachhaltigkeit. Schafwolle nutzen wir als natürliche, nachwachsende Ressource, während die verwendete Viskose biologisch abbaubar ist. Tierwohl und eine umweltfreundliche Herstellung sind für uns unverzichtbare Werte. Deshalb verwenden wir für unsere Wollfilzproduktion ausschließlich mulesingfreie Schurwolle und achten besonders auf Transparenz bei Herkunft und Verarbeitung. Angefangen bei der Rohstoffgewinnung bis hin zum Ende des Produktlebenszyklus handeln wir verantwortungsbewusst und erfüllen dabei höchste Qualitäts- und Umweltstandards. So ist unser Standort Offingen nach ISO 9001 zertifiziert und unsere Standorte Offingen und Meerbusch nach EMAS validiert.

We offer a wide range of felt qualities, and we are fully committed to sustainability. We use sheep's wool as a natural, renewable resource, whilst the rayon we work with is biodegradable. Animal welfare and environmentally friendly manufacturing are indispensable values for us, which is why we exclusively use mulesing-free new wool in our wool felt production and are particularly invested in ensuring transparency regarding the origin and processing of our products. From the production of raw materials to the end of the product life cycle, we fulfil our responsibilities and meet the highest standards of quality and environmental protection. Therefore, our Offingen site is certified according to ISO 9001 and our Offingen and Meerbusch sites are validated according to EMAS.

Die Zukunft des Filzes liegt in HEY-SIGN by BWF Group – mit Herz, Verstand und einer klaren Vision.

The future of felt – that's what HEY-SIGN by BWF Group stands for. With our hearts, minds and a clear vision.



Eine Vision. Viele Stärken.

One vision. Many strengths.

OFFINGEN, DEUTSCHLAND / GERMANY:
PRODUKTIONSSTÄTTE FÜR FILZQUALITÄTEN.
PRODUCTION SITE FOR A RANGE OF
FELT QUALITIES.

Als traditionsreicher Spezialist für die Wollfilzfertigung mit über 125 Jahren Erfahrung produzieren wir unsere Filze an unserem Hauptsitz in Offingen. Wir fertigen Woll- und Nadelfilze in verschiedenen Faserkombinationen und mit unterschiedlichen Stärken und Dichten. Als vollstufiger Hersteller können wir die Filzqualitäten in unserer Färberei und Ausrüstungsabteilung weiter veredeln. Unser internes Färbereilabor ermöglicht durch eigene Farbrezepturen eine präzise Umsetzung individueller Farbvielfalt – ganz nach Ihrem Wunsch. Zusätzlich bieten wir Ihnen den Zuschnitt der Ware in unserer Konfektionsabteilung an.

As a long-standing specialist with over 125 years of experience in wool felt production, we manufacture our felt at our headquarters in Offingen. We make wool and needle felts in a variety of fibre combinations and a range of thicknesses and densities. We are a fully integrated manufacturer, which means we are also able to further refine the various qualities of felt in our dyeworks and finishing department. Our in-house dye laboratory develops its own dye formulas, allowing us to deliver an enormous spectrum of colours customised exactly to your specific needs. Additionally, our tailoring department can cut the felt to whatever size you require.

Vertrieb / Sales:
HEY-SIGN FELT MANUFACTURE · HEY-SIGN ACOUSTIC · HEY-SIGN TEXTILCUT



MEERBUSCH, DEUTSCHLAND / GERMANY:
MANUFAKTUR FÜR DESIGNSTÜCKE.
DESIGNER PIECES, MANUFACTURED WITH HEART.

In Meerbusch entstehen seit über 25 Jahren hochwertige Designstücke in echter Handarbeit. Hier fertigen wir unsere HEY-SIGN LIVING und den Großteil unserer HEY-SIGN ACOUSTIC Produkte. Als Ergänzung zur Konfektionsabteilung in Offingen erzeugen wir in Meerbusch zudem HEY-SIGN TEXTILCUT Lösungen. Wir produzieren ausschließlich auf Bestellung. Bei unserer Design- und Produktentwicklung können Sie sich auf höchste Qualität und Kreativität verlassen.

For over 25 years, we have been creating top-quality designer pieces in Meerbusch – made by hand. This is where we make our HEY-SIGN LIVING products and most of our HEY-SIGN ACOUSTIC products. Alongside our tailoring department in Offingen, our facility in Meerbusch also produces HEY-SIGN TEXTILCUT solutions. We produce exclusively to order. With our design and product development processes, you can be certain you are receiving the highest levels of quality and creativity.

Vertrieb / Sales:
HEY-SIGN LIVING · HEY-SIGN ACOUSTIC · HEY-SIGN TEXTILCUT



CARONNO PERTUSELLA, ITALIEN / ITALY:
SPEZIALIST FÜR VEREDELUNG UND PRODUKTION.
SPECIALISTS IN FINISHING AND PRODUCTION.

Unser italienischer Standort fungiert als Bindeglied zwischen unserem Hauptsitz in Offingen und internationalen Modemarken. Dank seiner Nähe zur Modemetropole Mailand ist er bestens positioniert, um sowohl renommierte High-End-Marken als auch deren Produzenten sowie kleinere Abnehmer zu beliefern. Als zentraler Ansprechpartner für den weltweiten Bedarf an Unterkragenfilzen ist er auf deren Veredelung sowie die Herstellung hochwertiger Filzprodukte spezialisiert.

Our Italian site serves as a link between our headquarters in Offingen and fashion brands from around the world. Its proximity to the fashion capital of Milan means it is ideally positioned to supply renowned high-end brands and their producers as well as smaller buyers. It is a key supplier of undercollar felts for companies around the globe and specialises in finishing these materials, as well as in manufacturing high-quality felt products.

Vertrieb / Sales:
HEY-SIGN FELT MANUFACTURE – vorrangig Unterkragenfilz und Designfilz / primarily undercollar felt and design felt · HEY-SIGN ACOUSTIC



PERSÖNLICH. INDIVIDUELL. FÜR SIE DA.
PERSONALISED. CUSTOMISED. HERE FOR YOU.

Egal, ob in Offingen, Meerbusch, Caronno Pertusella, beim Kunden vor Ort oder digital – bei uns stehen Sie im Mittelpunkt. Mit persönlicher Beratung, umfassendem Service und einem tiefen Verständnis für Ihre Bedürfnisse begleiten wir Sie auf dem Weg zu hochwertigen Filzprodukten. Sprechen Sie uns an!

You are always our focus – in Offingen, Meerbusch, Caronno Pertusella, at customers' premises or online. With personal consulting, comprehensive service and a strong understanding of your needs, we support you on your journey with high-quality felt products. Please feel free to get in touch with us!



HEY-SIGN FELT MANUFACTURE

Von der Faser bis zur Perfektion. From fibre to perfection.

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE beherrscht die Kunst der Filzherstellung – mit generationsübergreifender Expertise und höchster Qualität.

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE has mastered the art of felt manufacturing – with generations of expertise and the highest standards of quality.

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE

Tradition und Moderne in Filz vereint.

Tradition and modernity united in felt.

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE versteht die Kunst, aus einem traditionsreichen Material den Stoff der Zukunft zu schaffen. Vom Rohmaterial bis zur final hergestellten Bahnware legen wir großen Wert auf eine sorgfältige Verarbeitung und Veredelung – durch meisterhafte Handwerkskunst und modernste Fertigungstechniken. Unsere höchsten Qualitätsstandards und unser tiefes Verständnis für Material und Design machen unsere Filzprodukte unverwechselbar.

Im Bereich HEY-SIGN FELT MANUFACTURE erwartet Sie eine vielfältige Auswahl an Farb- und Designfilzen, Unterkragenfilzen sowie technischen Filzen. Dabei profitieren Sie von unserer Expertise in Fashion-, Interior- und Industrieprojekten – und unserer Fähigkeit, auch für anspruchsvolle Vorgaben innovative Lösungen zu bieten. Dank unseres internen Färbereilabors und eigener Farbrezepturen realisieren wir präzise und individuelle Farbvielfalt nach Ihren Wünschen. Außerdem bieten wir für unsere vielfältigen Filzqualitäten funktionssteigernde Ausrüstungsoptionen für Woll- und Nadelfilz.

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE understands the art of using a traditional material to create the fabric of the future. From the raw material to the finished rolls of fabric, we attach great importance to the use of precision processing and finishing techniques – with masterful craftsmanship and state-of-the-art production. Our exceptional standards of quality and our strong understanding of materials and design make our felt products unmistakable.

HEY-SIGN FELT MANUFACTURE presents a wide range of coloured and design felts, undercollar felts and technical felts. You will benefit from our expertise in fashion, interior design and industrial applications – and our ability to provide innovative solutions for even the most ambitious projects. Our in-house dye laboratory and our own dye formulas allow us to create precise, individual colour options tailored to our customers' needs. We also offer function-enhancing finishing options for our extensive range of different felt qualities in wool and needle felt.



Mit Vielfalt und Filzliebe.

Variety. For the love of felt.

Unser Portfolio vereint eine breite Auswahl an Filzprodukten – jedes geprägt von unserer Leidenschaft.

Our product range boasts a broad selection of felt products, each of which is made with heart.

FARBFILZ

- Design-Wollfilz
- Wollfilzmischungen
- Synthetische Farbfilze

COLOURED FELT

- Design wool felt
- Wool blend felt
- Synthetic felt

UNTERKRAGENFILZ

- Pikierter Unterkragenfilz
- Fertige Unterkragenfilze
- Unterkragenfilze zum Verkleben oder Pikieren

UNDERCOLLAR FELT

- Undercollar felt: tailor style
- Ready-made undercollar felt
- Lightweight undercollar felt for further processing

TECHNISCHE WOLLFILZE

- Karbonisiert/un karbonisiert
- Gefärbt/ungefärbt
- Kombination verschiedener Faserrohstoffe
- Breites Spektrum an Stärken und Dichten
- Verschiedene Anwendungen
(z. B.: Lederfilz, Sattelfilz, Futterfilz, Polsterfilz, Orthopädiefilz)

TECHNICAL WOOL FELT

- Carbonised/un carbonised
- Dyed/undyed
- Combination of different fibre raw materials
- Wide range of thicknesses and densities
- Variety of applications
(leather felt, saddle felt, lining felt, upholstery felt, orthopaedic felt, etc.)



HEY-SIGN LIVING

Zeitloses Design –
in Wollfilz perfektioniert.

Timeless design,
perfected in wool felt.

HEY-SIGN LIVING vereint Ästhetik und Handwerkskunst zu einzigartigen Designstücken aus reinem Wollfilz.

HEY-SIGN LIVING combines aesthetics and craftsmanship to create uniquely designed pieces of pure wool felt.

HEY-SIGN LIVING

100 % Schurwolle für
maximales Wohlgefühl.

100% new wool for
maximum comfort.

Bei HEY-SIGN LIVING wird Wollfilz zu einem besonderen Wohnerlebnis. Jeder Artikel entsteht in unserer Manufaktur in Meerbusch mit größter Sorgfalt und Präzision. Durch die Verbindung natürlicher Materialien mit modernem Design schaffen wir charaktervolle und langlebige Rückzugsorte. Dank einer breiten Farbpalette und flexibler Gestaltungsmöglichkeiten integrieren wir Wollfilz stilvoll, funktional und individuell in jede Umgebung.

Produkte wie Sitzkissen, Tischsets, Taschen oder dekorative Accessoires verwandeln wir durch traditionelles Kunsthandwerk und innovative Fertigungsmethoden in zeitlose Designobjekte. Jeder Schnitt, jede Naht und jede Formgebung spiegelt unser Engagement für Qualität, Nachhaltigkeit sowie Design wider.

HEY-SIGN LIVING transforms wool felt into a unique home living experience. Each item is crafted with the utmost care and precision at our manufacturing facility in Meerbusch. By combining natural materials with modern design, we create an oasis of tranquillity for the home – designed to last and bursting with character. A broad spectrum of colours and flexible design options means that our wool felt seamlessly blends into any environment – with style, functionality and individuality.

We use traditional craftsmanship and innovative production methods to turn products such as seat cushions, place mats, bags and decorative accessories into timeless pieces of design. Every cut, every seam and every contour reflects our commitment to quality, sustainability and design.



Eine Frage der Ethik.

A question of ethics.

Maximaler Komfort bedeutet bei HEY-SIGN LIVING auch, höchsten ethischen und qualitativen Standards gerecht zu werden. Unser Wollfilz besteht zu 100 % aus reiner Schurwolle, die verantwortungsbewusst und ressourcenschonend verarbeitet wird. Dadurch bleiben die natürlichen Eigenschaften der Wolle erhalten: weich, langlebig, schallabsorbierend, atmungsaktiv sowie wasser- und schmutzabweisend. Qualität, die sich nicht nur gut anfühlt, sondern auch zertifiziert ist – all unsere Wollfilzprodukte tragen das Woolmark-Zertifikat.

Auch im Herstellungsprozess setzen wir auf Nachhaltigkeit. Dank eines innovativen digitalen Nestingverfahrens nutzen wir die Filzfläche optimal aus – dadurch reduzieren wir den Verschnitt auf ein absolutes Minimum. Die wenigen unvermeidbaren Reste an unserem Standort Meerbusch sammeln wir und spenden sie an Kindergärten und Schulen für kreative Bastelprojekte.

At HEY-SIGN LIVING, maximum comfort also means maintaining the highest standards of ethics and quality. Our wool felt is made from 100% pure new wool that is processed responsibly and with an eye to conserving resources. This approach preserves the wool's natural properties: it stays soft, durable, sound-absorbing, breathable, and water- and stain-resistant. This standard of quality not only feels good; it is also officially certified. All of our wool felt products feature Woolmark certification.

Sustainability is an important part of our manufacturing process, as well. An innovative digital nesting process allows us to make optimum use of the felt surface, reducing waste to an absolute minimum. We gather up the minimal offcuts unavoidably produced by our site in Meerbusch and donate them to local nurseries and schools for creative crafting projects.

UNSER WOLLFILZ – ZERTIFIZIERT UND AUSGEZEICHNET:

- Alle Wollfilzprodukte sind **Woolmark-zertifiziert**
- Unser Grundmaterial Wollfilz in 2, 3 und 5 mm Stärke ist nach dem **OEKO-TEX® STANDARD 100** geprüft und zertifiziert
- Nachhaltigkeit an unserem Standort Meerbusch nach **EMAS** validiert

OUR WOOL FELT – CERTIFIED AND AWARD-WINNING:

- All wool felt products are **Woolmark-certified**
- Our base material – wool felt in 2, 3 and 5 mm thicknesses – is tested and certified according to the **OEKO-TEX® STANDARD 100**
- Sustainability at our Meerbusch site according to **EMAS** validated



HEY-SIGN ACOUSTIC

Raumklang in seiner
schönsten Form.

Ambient sound in its
most beautiful form.

HEY-SIGN ACOUSTIC vereint Akustik, Ästhetik
und Funktionalität, made in Germany.

HEY-SIGN ACOUSTIC combines acoustics, aesthetics
and functionality – made in Germany.



HEY-SIGN ACOUSTIC

Klang trifft auf Design. Sound meets design.

Jeder Raum hat seinen eigenen Charakter und reflektiert Schall auf individuelle Weise. Unsere Akustiklösungen vereinen höchste ästhetische Ansprüche mit funktionaler Perfektion. Ob im Büro, Wohnbereich oder in öffentlichen Einrichtungen – HEY-SIGN ACOUSTIC verbessert die Raumatmosphäre und sorgt für ein harmonisches Klangbild.

Wir bieten Ihnen eine Vielzahl an maßgeschneiderten Akustikkonzepten aus hochwertigen Materialien wie natürlichem Wollfilz, Biopolymeren oder Polyester. Unser Sortiment umfasst eine breite Palette von Akustik-elementen – darunter Paneele, Akustikplatten im Sondermaß, Stellwände, Segel sowie kundenindividuelle Lösungen, die speziell auf Ihre Anforderungen abgestimmt werden.

Unsere polySONIC® fr Akustikplatten fertigen wir selbst, konfektionieren sie individuell und kombinieren sie auf Wunsch mit natürlichem Wollfilz. Dank seiner zahlreichen positiven Eigenschaften ist er die ideale Wahl, um einzigartige Klangwelten zu gestalten und das Raumklima nachhaltig zu verbessern. Dabei steht unser Wollfilz für höchste Qualität und Natürlichkeit.

Als verlässlicher Partner von Architekten, Planern und Einrichtern verfügt HEY-SIGN ACOUSTIC über umfassende Erfahrung in der Umsetzung anspruchsvoller Projekte. Statt fertiger Produkte bieten wir eine vielseitige Standard-Kollektion mit einem breiten Farbspektrum, die als Basis dient. In unserer Rolle als Entwicklungspartner arbeiten wir eng mit unseren Kunden zusammen, um individuelle Lösungen zu gestalten, die perfekt auf spezifische Anforderungen abgestimmt sind. Dabei können unsere verschiedenen Materialien flexibel miteinander kombiniert werden. Zusätzlich stellen wir Akustikvlies zur Weiterverarbeitung bereit.

Mit HEY-SIGN ACOUSTIC finden Sie immer die passende Lösung – abgestimmt auf Ihre Anforderungen und Ihr Budget.

Every room has its own character and reflects sound in its own way. Our acoustic solutions combine the highest aesthetic standards with functional perfection. HEY-SIGN ACOUSTIC can improve the atmosphere and sound properties of any room – creating acoustic harmony in any office, living space or public facility.

We offer an extensive range of customised acoustic concepts made of high-quality materials such as natural wool felt, biopolymers or polyester. Our product range comprises a broad spectrum of acoustic elements, including panels, acoustic sheets in custom sizes, partitions, sails and tailor-made solutions created according to our customers' exact specifications.

We make our polySONIC® fr acoustic sheets ourselves; we tailor them individually and combine them with natural wool felt upon request. With its numerous positive properties, the material is the ideal choice for creating unique soundscapes and making a lasting improvement to the indoor climate. Our wool felt represents the highest standards in quality and natural materials.

As a reliable partner to architects, planners and interior designers, HEY-SIGN ACOUSTIC boasts extensive experience in implementing ambitious projects. Rather than off-the-peg products, we offer a versatile standard collection with a broad spectrum of colours that serves as a foundation to build on. We cooperate closely with our customers in our role as their partner in the development process to design customised solutions that are perfectly tailored to their specific requirements. We also make it easy to combine different materials from our product range. Additionally, we offer acoustic felt that can be processed for many different applications.

With HEY-SIGN ACOUSTIC, you will always find the perfect solution – tailored to your needs and your budget.

Individuelle Lösungen für einzigartige Räume.

Customised solutions for unique spaces.

Gemeinsam mit Ihnen erarbeiten wir ein Akustikkonzept, das genau nach Ihnen „klingt“ – dabei können Sie auf folgende Leistungen zählen.

We work closely with you to develop an acoustic concept that 'sounds' just right to you – and you can count on receiving the following services from us.

- Individuelle Lösungen von Experten
- Maßgeschneiderte Produkte dank eigener Manufaktur
- Hochwertige, nachhaltige Materialien mit hohem Designanspruch
- Raumakustische Beratung und Planung (verschiedene Leistungspakete nach Bedarf)

- Customised solutions from experts
- Made-to-order products from our own factory
- High-quality, sustainable materials that meet exceptional standards of design
- Consulting and planning of room acoustics (various service packages available based on requirements)





HEY-SIGN TEXTILCUT

Perfekte Schnitte. Maßgenaue
Formen. Textile Präzision.

Perfect cuts. Customised shapes.
Precision in textiles.

HEY-SIGN TEXTILCUT bietet individuelle Zuschnitte aus unterschiedlichen
Textilien – maßgeschneidert, vielseitig und mit höchster Präzision gefertigt.

HEY-SIGN TEXTILCUT delivers customised cuts of a range of textiles –
tailor-made, versatile and produced with the highest levels of precision.



HEY-SIGN TEXTILCUT

Präzision in jeder Form. Precision in every form.

Ob Nähen, Bedrucken, Stanzen oder komplexe Zuschnitte – mit HEY-SIGN TEXTILCUT haben Sie einen verlässlichen Partner an Ihrer Seite, der Lösungen entwickelt, die exakt auf Ihre Anforderungen abgestimmt sind.

Unsere millimetergenauen Zuschnitte aus Filz und anderen Textilien überzeugen durch höchste Exaktheit und Vielseitigkeit. Dank moderner Schneidetechniken entstehen präzise Formen und detailreiche Designs, die beispielsweise in der Fashion-Branche oder für technische Zwecke eingesetzt werden.

Mit unserer CNC-gestützten Fertigung von Schneideteilen in nahezu allen Formen und Größen verarbeiten wir feste sowie elastische technische Textilien maßgenau und zuverlässig. So halten Sie Ihre Lieferketten kurz und profitieren gleichzeitig von unserer bewährten Qualität.

Sprechen Sie uns an – gemeinsam finden wir die optimale Umsetzung für Ihren Bedarf.

Sewing, printing, punching, complex cutting – with HEY-SIGN TEXTILCUT, you have a reliable partner by your side to develop solutions precisely tailored to your needs.

Our cuts of felt and other textiles are accurate down to the millimetre and deliver the highest precision and versatility. Advanced cutting techniques allow us to create precise shapes and detailed designs – for use in the fashion industry or technical applications, for instance.

We use CNC to help us produce cut parts in nearly all shapes and sizes, allowing us to work with both stiff and elastic technical textiles accurately and reliably – to help you keep your supply chains short whilst profiting from our proven quality.

Please get in touch with us – together, we can find the ideal approach to meet your needs.



Partnerschaft von der Anfrage bis zum Zuschnitt.

Partnership – from the first enquiry to the final cut.

Wir machen Ihre Vision zur Realität – mit passgenauen Lösungen und einem Rundum-Service, der Ihnen zahlreiche Vorteile bietet.

We can make your vision a reality – with tailor-made solutions and comprehensive service that provides you with an enormous range of benefits.

- Maßgeschneiderte Filzlösungen exakt nach Ihren Vorgaben
- Komplettservice aus einer Hand
- Individuelle Umsetzung aus verschiedenen Materialien (Produktindividualisierung durch z. B. Aufdruck von Schriftzug)
- CD-konforme Umsetzung
- CNC-Cutter-Dienstleistungen ohne zusätzliche Werkzeugkosten
- Möglichkeit der Lohnkonfektion bereitgestellter Materialien
- Made-to-order felt solutions created to your precise specifications
- Full service from a single source
- Customised implementation using a range of materials (product customisation with printed logos, for instance)
- Implementation in line with CD
- CNC cutting services without additional costs for tools
- Option for contract tailoring of materials provided

